

# BESCHEINIGUNG

## ATTESTATION

**Antragsteller:** WMF Group GmbH  
Applicant: D-73312 Geislingen / Steige

**Produkt:** WMF Kaffeevollautomat 1500S+  
Product: WMF coffee machine 1500S+

**DEKRA Automobil GmbH Labor für Produkt- und Umweltanalytik bescheinigt, dass die geprüfte Kaffeemaschine folgenden Anforderungen entspricht:**

DEKRA Automobil GmbH Laboratory for Environmental & Product Analysis Laboratory confirms that the tested coffee machine complies with the following requirements:

**Gesamtmigration gemäß Artikel 12 (1) Verordnung (EU) Nr. 10/2011**  
Overall migration according to article 12 (1) Regulation (EU) No 10/2011

**Spezifische Migration der Metalle gemäß DIN 16889:2016-10 und dem technischen Leitfaden CM/Res(2013)9**  
Specific migration of metals according to DIN 16889:2016-10 and technical guideline CM/Res(2013)9

**Spezifische Migration von primären aromatischen Aminen gemäß Anhang II Nr. 2 Verordnung (EU) Nr. 10/2011**  
Specific migration of primary aromatic amines according to Annex II No 2 Regulation (EU) No 10/2011

**Spezifische Migrationen (Vinylidenfluorid, Formaldehyd, 1,3-Dioxolan, 1,3,5-Trioxan, Methacrylsäure, PFOA, 1,3-Butadien und Acrylnitril) gemäß Anhang II Nr. 1 Verordnung (EU) Nr. 10/2011**  
Specific migrations (vinylidene fluoride, formaldehyde, 1,3-dioxolane, 1,3,5-trioxane, methacrylic acid, PFOA, 1,3-butadiene and acrylonitrile) according to article 12 (1) Regulation (EU) No 10/2011

**Prüfbericht:** 55260555-3  
Test report:

**Die Ergebnisse beziehen sich ausschließlich auf die im DEKRA Prüfbericht 55260555-3 angegebenen Prüfbedingungen. Die Prüfungen wurden an Extrakten durchgeführt, die vom Hersteller übergeben wurden. Die Bescheinigung beinhaltet keine Beurteilung der Herstellerproduktion.**

The results of the examination refer exclusively to the test conditions mentioned in DEKRA test report 55250235-3. The testing has been carried out on the extracts of the product, submitted by the manufacturer. The attestation does not include an assessment of the manufacturer's production.

Stuttgart, 2018/06/19

DEKRA Automobil GmbH

